

Verslag

| | |
|-----------------------|--|
| Vergadering | Regiegroep |
| Gehouden op | 6 mei 2019 |
| Opgemaakt door | Carlo Zwartendijk |
| Aanwezig | Liselotte Franssen (voorzitter), Pernell Criens, Mark van Oosterwijk, Tess van de Wiel, Piet Verheijen, Arno de Laat, Mark Verhoeven, burgemeester Mark Van Stappershoef, Berry van 't Westeinde (griffier) en Carlo Zwartendijk (griffie) |
| Afwezig | Stijn van den Brekel, Erik Schellekens, Monique van Brederode, |

1. Vaststellen agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Vaststellen van de verslagen van de regiegroep

De verslagen worden conform de concept-verslagen vastgesteld.

N.a.v. het verslag wordt het werkbezoek aan de Zuidrand gepland op maandag 27 mei in de avond. Piet Verheijen neemt het voorzitterschap morgenavond waar. Hij stelt, om tijdsdruk te voorkomen, voor af te zien van de voorgenomen splitsing in werkgroepjes. De regiegroep stemt hiermee in.

3. Agenda's volgende avond: 21 mei 2019

4. Memo voorjaarsnota

Deze onderwerpen worden samen behandeld.

De voorzitter geeft aan dat de door het college gekozen handelwijze er inmiddels al toe heeft geleid dat Factorium zich gemeld heeft om van het spreekrecht gebruik te willen maken. Verder geeft ze aan dat naar haar mening de opzet van de voorjaarsnota geen gelegenheid aan de raad biedt om met een strategische kijk de voorjaarsnota te behandelen. Door betrokkenen met naam en toenaam te noemen is al een proces in de samenleving ingezet waar de raad nu mee heeft om te gaan. Verder geeft ze aan dat de uitvoeringsagenda van het college wordt gemist. Tot slot vermeldt de voorzitter dat de uitkomsten van de mei- en september-circulaires nog (aanzienlijke) verschuivingen in de cijfers kunnen laten zien.

Alle aanwezigen delen in meer of mindere mate het betoog van de voorzitter. Discussie ontstaat over de vraag hoe hiermee door de regiegroep en de raad zou moeten worden omgegaan. De mogelijkheid om de behandeling uit te stellen om zodoende het college de gelegenheid te geven met een ander stuk te komen wordt besproken. Ook de mogelijkheid om belanghebbenden gelegenheid te geven in te spreken, de voorjaarsnota niet inhoudelijk te behandelen, maar in plaats daarvan het college in een motie een kader mee te geven voor de uitwerking van de begroting wordt overwogen.

Uiteindelijk wordt de discussie afgesloten met de conclusie dat deze voorjaarsnota niet beantwoordt aan de wensen/eisen van de raad. In de voorjaarsnota moet de raad immers het college een duidelijk kader, een duidelijke opdracht geven voor de invulling van de begroting. Die invulling heeft het college nu al gegeven.

De regiegroep zal de voorjaarsnota wél agenderen voor de oordeelsvormende (21 mei) en besluitvormende (3 juni) vergaderingen, zoals gepland. Gepoogd zal verder worden te komen tot een

gemeenschappelijke opdrachtformulering aan het college door de raad. Belanghebbenden zullen in de oordeelsvormende vergadering in de gelegenheid worden gesteld van hun spreekrecht gebruikt te maken.

Gesproken is over de manier waarop het gesprek in de oordeelsvormende vergadering meer gericht kan worden aan de hand van een aantal bespreekpunten - in plaats van de traditionele behandeling in 2 termijnen. Vooraf zal de voorzitter van de oordeelsvormende vergadering worden bijgepraat/geïnstrueerd over hetgeen hier besproken is en over de wijze van behandeling in de vergadering. De griffier zal voor deze terugkoppeling zorgen.

Omdat behandeling van deze voorjaarsnota meer tijd zal vragen dan voorzien, wordt gekeken naar mogelijkheden om meer tijd beschikbaar te krijgen. De raadsvoorstellen over handhaving kunnen niet verschuiven i.v.m. verplichtingen jegens de provincie. Er is geen consensus om in de besluitvormende vergadering 'vragen aan het college' te laten vervallen. Fracties kunnen hier wel terughoudend mee omgaan.

Afgesproken wordt op 21 mei eerst te starten met een hamerraad en daarna de oordeelsvormende vergadering te starten over de voorjaarsnota.

De regiegroep wordt verplaatst van maandag 3 naar dinsdag 4 juni om ruimte te maken en om na de behandeling van de voorjaarsnota nog even gezellig samen te kunnen zijn.

Verder zal het raadsvoorstel Goolse democratie 2 weken later worden geagendeerd.

Naar aanleiding van een vraag van Mark Verhoeven wordt gevraagd bij de behandeling van de begroting meer ruimte te geven aan raads- en burgerleden voor het indienen van technische vragen.

5. Planning per vergadering en lijst met onderwerpen voor de gemeenteraad

In de planning is 'jeugdzorg' op 18/6 niet op de agenda geplaatst om ruimte te geven aan behandeling van het rekenkamercommissierapport en het verzorgen van een inleiding door de rekenkamercommissie.

6. Goolse democratie - Raadsvoorstel

Geconstateerd wordt dat het raadsvoorstel een adequate weergave is van hetgeen de afgelopen tijd besproken is. Afgesproken wordt hiervoor op 3 juni (oordeelsvormend) een half uurtje tijd te reserveren. Besluitvorming zal op 18 juni plaatsvinden.

De bemensing van de nieuwe gremia zal ook in een voorstel worden meegenomen. Een volgende keer wordt bekeken hoe dat gedaan wordt.

7. Stand van zaken afhandeling moties

Op voorstel van de voorzitter wordt besloten om het overzicht periodiek bij de ingekomen stukken van de raad op te nemen.

Verder geeft de voorzitter aan dat zij de indruk heeft dat er erg weinig verandert aan het overzicht. Anderen beamen dit en concluderen dat dit vorige keer ook al is opgemerkt.

Mark van Stappershoef neemt dit mee terug naar het college.

8. Wat verder ter tafel komt

De griffier meldt dat morgen de benoeming van burgerleden zal plaatsvinden. De relevante stukken daarvoor heeft hij ontvangen, bekeken en zijn beschikbaar als men daar inzage in wil hebben.

Geconcludeerd wordt dat het goed zou zijn in de toekomst ook burgerleden te beëdiggen - daar wordt dit najaar bij actualisering van het integriteitsbeleid over gesproken.

Verder meldt de griffier dat een memo over de rechtspositie van raadsleden, niet op tijd gereed is en op een later moment volgt.

Arno de Laat informeert naar de stand van zaken van de evaluatie Tilburgseweg. Naar aanleiding van de vergadering van april 2018 is dit opgenomen op de onderwerpenlijst, maar sindsdien is er niets meer over vernomen.

Mark van Stappershoef neemt dit mee naar het college.

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter rond 21:30 uur de vergadering.

Actielijst bijgewerkt t/m: 6 mei 2019 (grijs is afgewerkt)

| Nr. | Datum | Wie? | Wat? | Afdoening |
|-----|------------|-----------------------|---|--|
| 1 | 25-3-2019 | College | Het college wordt verzocht planning van onderwerpen te actualiseren. Met betrekking tot het Grondbeleid wordt gevraagd om goed bij dit onderwerp stil te kunnen staan. Bekeken zal worden welke planning haalbaar is. | Ten behoeve van achtergrondinformatie bij het thema grondbeleid worden raadsleden nu alvast verwezen naar de <u>website</u> van de VNG |
| 2 | 25-3-2019 | College | Het college komt met een voorstel voor een moment en een geschikte vorm voor het betrekken van de raad in de lopende organisatieontwikkeling. | Raadsinformatie d.d. 23 april 2019: "bijeenkomst waarbij raadsleden hun mening kunnen geven over de visie staat gepland voor eind mei/begin juni" (datum moet nog worden vastgelegd) |
| 3 | 25-3-2019 | College | <u>De burgemeester en wethouder Immink</u> zeggen toe het overzicht afdoening moties in het college te zullen bespreken. | 6 mei 2019: desgevraagd zegt de burgemeester toe dat hij dit onder de aandacht van het college zal brengen. |
| 4 | 12-3-2019 | College | Maken voorstel waardoor de raad keuzes kan maken voor bijstelling kaders hoek Kalverstraat-Tilburgseweg aan de hand van aantal scenario's. | 23 april |
| 5 | 17-12-2018 | Wethouder Schellekens | <i>Sturen op RO-projecten</i> 1. Besproken wordt om periodiek (gesproken is over januari, april, september) de raad schriftelijk te informeren over lopende projecten a.d.h.v. een op te stellen vast format. 2. Wethouder <u>Schellekens</u> zegt toe voor de raadsbijeenkomst van 15 januari voor één project een voorbeeldformat te presenteren, waar de raad dan op kan reageren. | Eerste bijeenkomst heeft plaatsgevonden op 15 januari 2019. Schriftelijke informatie is nog niet ontvangen. |
| 6. | 17-12-2018 | Griffie | <i>Evaluatie begrotingsbehandeling</i> Afgesproken wordt dat de <u>griffie</u> een aantal opzetten | 25 maart |

| Nr. | Datum | Wie? | Wat? | Afdoening |
|-----|------------|-----------------|--|-----------|
| | | | maakt. In januari verwacht de regiegroep een voorstel hiervoor. | |
| 7. | 11-02-2019 | Stijn vd Brekel | <i>Beeldvorming over insecten</i> Stijn zorgt voor een document dat als basis kan dienen voor een gesprek hierover | n.t.b. |
| 8. | 6/5/2019 | Burgemeester | <i>Wat verder ter tafel komt - Evaluatie Tilburgsweg</i> Neemt de vraag naar de stand van zaken mee naar het college. | |
| 9. | 6/5/2019 | Griffier | <i>Behandeling voorjaarsnota</i> De griffier zal het besprokene in de regiegroep delen met de voorzitter van 21 mei, om de vergadering soepel te kunnen laten verlopen. | |
| 10. | 6/5/2019 | Griffier | <i>Gôolse democratie</i> De bemensing van gremia zal op nader te bepalen wijze in de besluitvorming worden betrokken. | |
| 11. | 6 mei 2019 | Griffier | <i>Rechtspositie raadsleden</i> Een memo/voorstel hierover zal aan de regiegroep worden voorgelegd. | |